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	THIS POWER OF ATTORNEY is made on	2023

by VIAMED LIMITED incorporated and registered in England and Wales with Company Number 01291765 whose registered office is at 15 Station Road, Cross Hills, Keighley, West Yorkshire, BD20 7DT (“the Principal”)
WHEREBY:-

1 Appointment

THE Principal APPOINTS BERND LINDER of Morierstrasse 39E, 23617, Stockelsdorf, Germany (“the Attorney”) for the following purposes:-
1.1 To carry on set-up and administration of Viamed branch office in Germany at Bluepoint offices,  comply with statutory requirements and enter into and comply with obligations for administering the business.

1.2 To execute and deliver in the name of the Principal and on its behalf any contract deed or document relating to the operation of the business in Germany.

1.3 To do anything else reasonably necessary so that the above objects can be achieved as effectively as if the Principal had done it itself.

2 Ratification

The Principal undertakes to ratify and confirm whatever the Attorney does or purports to do in good faith in the exercise of any power conferred by this power of attorney
3 Indemnity

3.1 Subject always to clause 3.2, the Principal undertakes to indemnify the Attorney against all liabilities, costs, expenses, damages and losses (including but not limited to any direct, indirect or consequential losses, and all interest, penalties and legal costs and all other reasonable professional costs and expenses) which he sustains or incurs in connection with any action taken in good faith pursuant to this power of attorney (including any costs incurred in enforcing this indemnity).

3.2 The indemnity in clause 3.1 shall not cover the Attorney if and to the extent a claim under it

results from the Attorney's negligence or wilful misconduct

4 Governing law and jurisdiction

This power of attorney and any dispute or claim (including non-contractual disputes or claims) arising out of or in connection with it or its subject matter or formation shall be governed by and construed in accordance with the law of England and Wales. The courts of England and Wales shall have exclusive jurisdiction to settle any dispute or claim (including
non-contractual disputes or claims) arising out of or in connection with this power of attorney or its subject matter or formation.

This document has been executed as a deed and is delivered and takes effect on the date stated at the
beginning of it.
	DIESE VOLLMACHT wird am 2023

ausgestellt von VIAMED LIMITED, eingetragen und registriert in England und Wales unter der Firmennummer 01291765, mit eingetragenem Firmensitz in 15 Station Road, Cross Hills, Keighley, West Yorkshire, BD20 7DT ("der Auftraggeber").
WODURCH: -
1 Ernennung

DER Auftraggeber ERNENNT BERND LINDER, wohnhaft in Morierstrasse 39E, 23617 Stockelsdorf, Deutschland ("der Bevollmächtigte"), für folgende Zwecke:-
1.1 Durchführung der Einrichtung und Verwaltung der Viamed-Niederlassung in Deutschland in den Büros von Bluepoint, Einhaltung der gesetzlichen Anforderungen sowie Eingehen und Erfüllung von Verpflichtungen zur Verwaltung des Geschäfts.

1.2 Im Namen des Auftraggebers und in seinem Auftrag die Ausführung und Übermittlung von Verträgen, Urkunden oder Dokumenten in Bezug auf den Betrieb des Geschäfts in Deutschland.

1.3 Alles sonst Erforderliche zu tun, damit die oben genannten Zwecke genauso effektiv erreicht werden können, als hätte der Auftraggeber es selbst getan.

2 Bestätigung

Der Auftraggeber verpflichtet sich, alles zu bestätigen und zu genehmigen, was der Bevollmächtigte in gutem Glauben bei Ausübung irgendeiner ihm durch diese Vollmacht verliehenen Befugnis tut oder vorgibt zu tun.
3 Haftungsfreistellung

3.1 Vorbehaltlich von Klausel 3.2 verpflichtet sich der Auftraggeber, den Bevollmächtigten gegen alle Haftungen, Kosten, Ausgaben, Schäden und Verluste (einschließlich, aber nicht beschränkt auf direkte, indirekte oder Folgeschäden, sowie Zinsen, Strafen und Rechtskosten und alle anderen angemessenen Berufskosten und Auslagen) schadlos zu halten, die dieser im Zusammenhang mit einer in gutem Glauben gemäß dieser Vollmacht unternommenen Handlung trägt oder erleidet (einschließlich der Kosten für die Durchsetzung dieser Haftungsfreistellung).

3.2 Die Haftungsfreistellung gemäß Klausel 3.1 gilt nicht für den Bevollmächtigten, sofern und soweit ein Anspruch daraus resultiert, dass der Bevollmächtigte fahrlässig oder vorsätzlich gehandelt hat.

4       Recht und Gerichtsstand

   Diese Vollmacht sowie Streitigkeiten oder Ansprüche (einschließlich außervertraglicher Streitigkeiten oder Ansprüche), die sich aus ihr, in Verbindung mit ihr oder ihrem Gegenstand oder ihrer Entstehung ergeben, unterliegen dem Recht von England und Wales. Die Gerichte von England und Wales sind ausschließlich zuständig für die Beilegung aller Streitigkeiten oder Ansprüche (einschließlich außervertraglicher Streitigkeiten oder Ansprüche), die sich aus dieser Vollmacht oder in Verbindung mit ihr ergeben.

Dieses Dokument wurde als Urkunde ausgefertigt, wird übergeben und tritt an dem im oberen Teil angegebenen Datum in Kraft.









.....................................................
Director


Executed as a deed by VIAMED LIMITED  acting   By a Director in the	
Presence of	




Direktor
Von VIAMED LIMITED als Urkunde ausgeführt durch einen Direktor in Anwesenheit von




Witness	Signature	............................................................

Witness	Name		............................................................

Witness	Address	............................................................
